

Referat af bestyrelsesmøde

11. november 2025 kl. 19.00-21.00

Deltagere: Morten, Vibeke, Søren, Thomas, Oliver, Stine-Helene, Kenneth, Robin og Linette
Afbud: Jens, Mads og Sanne
Referent: Linette



Dagsorden

1. Velkommen
2. Nyt fra de unge
Troppen har lige holdt Kolle-Kolle, det var hyggeligt og alle nåede i skole til tiden.
3. Nyt fra gruppeledelsen
Gruppelederne fortalte blandt andet at, Tambour kommer til at mangle en musisk leder, Troppen mangler også en leder og Museet er i gang med at skift udstillingen, så den er klar til julemarkedet. Der er gruppetur den 8.-10. maj 2026, hvor Gerlev Center for Leg og Bevægelse skal lege med os om søndagen. Endelig er der nedsat et SL26-udvalg, og der er savet rigtig meget brænde, som nu skal hugges.

Der er observeret vand i Laden efter et større regnskyl, hvorfor Linette tager kontakt til kommunen.
4. Nyt fra formanden
Vibeke og Linette er i gang med at lave et udkast til budget 2026-27 til gruppelederne. Bestyrelsen får forelagt budgetforslaget på første møde i 2026.
5. Fortsættelse af drøftelse af formålet med Rullen
Vi drøftede Rullen den 13. august, og der er nu lavet en statistik på hvor mange spejdere, der har læst seneste nummer af Rullen. Der er 15 spejdere, der har læst Rullen og som har fået en lakridspibe af Søren. Drøftelsen handlede derfor om, hvordan vi kan få flere til at læse Rullen. Jette tilbød at udlevere Rullen til alle grene, når den udkommer og derudover at sy ni nye tørklæder, som man får retten til at bære, når man har skrevet et indlæg. De andre initiativer, som blev foreslået den 13. august, bortfalder derfor.
6. Indretning af stuehusets 1. salen v. gruppelederne
Gruppelederne er i gang med at lave et 1. udkast til en indretning af 1. salen. 1. salen bliver allerede godt brugt, bl.a. af Minierne og bestyrelsen.

7. Forslag om nyt køkken i Laden

Bestyrelsen ønsker, at der arbejdes videre med planerne om et nyt køkken i Laden (i nuværende køkken og rummet til højre for køkkenet).

Arbejdsgruppen består i første omgang af Jette og Linette.

Nedrivningen af nuværende køkken kan Stenlænderne godt stå for, men istandsættelsen af rummet med henblik på opsætning af nyt køkken, er en stor opgave. Robin kontakter KASA for at høre, hvad en sådan klargøring vil koste.

Det er muligt at søge anlægsmidler under Dialogmodellen 2026 ved kommunen, som støtter udvikling, renovering og etablering af kultur- og fritidsfaciliteter, som skaber rammer for fællesskaber, idrøft og kultur i Egedal. Jette sørger for, at Ungbukke og Perlehøns repræsenterer Stenlænderne ved et møde herom den 15. januar 2026.

Linette er i dialog med Drew om at søge fondsmidler til projektet.

8. Status på julemarkedet

Der er styr på julemarkedet.

9. Fastsættelse af bestyrelsesmøder i 2026

Den nuværende bestyrelse blev enige om at holde møder på følgende tidspunkter i 2026:

- 3. februar - godkendelse af budget og underskrivning af regnskab
- 23. februar – grupperådsmøde
- 16. marts
- 28. april
- 10. juni
- 13. august
- 23. september
- 9. november

Alle møder holdes som udgangspunkt kl. 19.00-21.00, med undtagelse af grupperådsmødet, som afholdes kl. 18.00-19.30.

Når ny bestyrelse er valgt, gennemgår den nye bestyrelse møderækken med henblik på evt. justering af datoer.

10.Evt.

I forhold til opstilling til grupperådsmødet er følgende poster på valg:

- En civil (Mads periode udløber)
- En leder (Robins periode udløber)
- To unge (pt. er kun to ungepladser besat)
- Suppleanter (disse er 1. årige)

Afslutningsvis fortalte Robin, at der i nærmeste fremtid kommer fuld affaldssortering på parkeringspladsen.